
 

Tak for en flot KLS Juletræsfest 
 

Så blev det tid for juletræsfesten - og hvilket juletræ. Jeg skal lige sige, at jeg ikke har 

deltaget dér før. En meget dejlig, stor sal med det smukkeste, høje juletræ. 

Flotte veldækkede borde med fine røde duge. Dækket med lys, småkager og dejlig 

frugt, til fri afbenyttelse. Så kaldte vi på julemanden, som kom og var rigtig god for 

de herlige unger. Leg om træet i lige tilpas tid for børnene. 

Så blev det tid til julegaver, fine gaver, og en kæmpestor godtepose. 

Ind i mellem ku’ man ved denne velarrangerede juletræsfest hente sin sodavand og 

æbleskiver. Der var aldrig kaos, selv om der var mange. 

Og om ikke den flinke julemand gav sig tid til at sidde på en stol og lade sig 

fotografere sammen med de børn, der måtte ønske det … det gjorde mange. Hvilken 

mor, far eller bedstemor vil ikke nyde mindet om denne dejlige dag. 

Jeg véd det ikke ordner sig selv, der er lagt mange timers arbejde i det. Så en stor tak 

til juleudvalget, godt gået. Man kan, selv om man er pensionist, stadig være stolt af 

sin fagforening. 

Og med det tilløbsstykke kan jeg da kun sige, at der stadig er brug for KLS-juletræ! 

Da vi gik ud fra juletræet, sagde lille Valdemar, at det sku’ vi da gøre igen til næste 

år.  

Tak for en god oplevelse, og kærlig hilsen  

Vibeke Kaspersen 

 


